
REFERAT

Emne

Dato

Bestyrelsesmøde

21.10.2023

Klokken

Sted

14.00-17.00

Sivsangervej 5

Referent

Referatdat
o

Martin Frandsen

21.10.2023

Deltagere: Erling Skovsbøll, Grete Johansen, Martin Frandsen, Mogens Echardt, Rikke Lawaetz

Fraværende: Ingen

Dagsorden:

Der indkaldes til bestyrelsesmøde i Agger Ans grundejerforening med følgende punkter til
behandling:

1. Forretningsorden - opfølgning på §2, 3, 6 stk. 1+3+4, §7 og §11

2. Sparekassens Thys foreningssystem “Unioo” - orientering v/Grete

- systemets muligheder og opdatering af medlemsliste

3. Hvem skal vi være som bestyrelse - hvad skal vi tage os af/ikke håndtere?

4. Lokalplan for sommerhusområdet - bliver den fulgt?

- hvad har foreningen af ønsker til forbedringer af området i Agger?

- Hvad skal foreningen sponsorere?

5. Møde i april - hvornår?
6. Evt.

________________________________________________________________________________

1. Forretningsorden blev gennemgået og tilrettet med de bemærkninger, der er kommet ind.

Bestyrelsen har konstitueret sig på en anden måde, end vedtægterne foreskriver i henhold til § 5,
da der er brug for en it-administrator. Der er enighed i bestyrelsen om, at forretningsorden tilret-
tes, hvorefter der fremsættes forslag til vedtægtsændring på næste generalforsamling.

Der tilrettes under §6 i forhold til det indkomne forslag. Der oprettes et nyt punkt, som hedder
It-administrator under §6, stk. 5.

I §7 tilføjes:”Såfremt det ansøgte beløb ikke bliver anvendt til det formål, der beskrevet i ansøg-
ningen, skal det tilbageleveres til ANS.”

2. Grete orienterer om Sparekassen Thys foreningssystem “Unioo”. Her skal alle bestyrelsesmed-
lemmer ind og registrere sig i forhold til den post, de er blevet tildelt. I konstitueringen skal der
tilføjes “Kasserer/Næstformand” til Grete Johansen. Unioo kommer med en abonnementsaftale på
69 kr /mdr. Afhænger dog af antal medlemmer.

3. Hvem skal vi være som bestyrelse – hvad skal vi tage os af/ikke håndtere?
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- Det, som står beskrevet i vores formål og værne om grundejerforeningens økonomi
- Bestyrelsens vision er ligeledes at fremstå som en synlig bestyrelse overfor dets medlem-
mer

- Mere orientering via hjemmesiden, bl.a. om ledningsarbejder på de private fællesveje

MLF kontakter Thisted Kommune i forhold til forvaltningsskik vedrørende gravearbejder på de
private fællesveje. Vi bør som minimum orienteres ved samtlige gravearbejder på grundejerfore-
ningens veje.

4. Bliver lokalplanen for sommerhusområdet fulgt?

Bestyrelsen er enig om at have fokus på, at lokalplanen overholdes i forhold til vejarealerne, og at
de opretholdes til det formål, de er til for. Bestyrelsen vil være opmærksom på, at lokalplanen
følges generelt. Bestyrelsen tager fat i Thisted Kommune og spørger ind til konkrete problemstil-
linger, der er iagttaget i grundejerforeningsområdet. RL tager kontakt.

Ønsker til forbedringer af området i Agger:
Vi venter til foråret med at diskutere emnet.

Hvad skal foreningen sponsorere?
Bestyrelsen har drøftet, om der skal være en beløbsgrænse til sponsorater til projekter, som
ikke vedrører grundejerforeningens område og er enig om en beløbsgrænse på 20.000 kr.

5. Næste bestyrelsesmøde:
❖ lørdag d. 2. december (julefrokost) kl. 18.00 hos Rikke, Mågevej 17. Formand kommer med

flere informationer om mad m.m. Hurtig tilbagemelding vedr. deltagelse.
❖ lørdag d. 10. februar kl. 10.00-13.00 hos Grete, Rylevej 5
❖ lørdag d. 27. april kl. 13.00-16.00 generalforsamling i De sorte Huse ( er bestilt)

6. evt.
Grete orienterer om bogføring og økonomisk status jf. fremsendte bilag. Betaling af kontingent skal
ændres, så det trækkes rettidigt for samtlige medlemmer inden generalforsamlingen. Grete retter i
velkomstbrevet, at betaling skal ske senest 31 marts.
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